
 

 

 
 

 
 
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

 
Mandag den 26. aug. 2019 KL. 17.00-19.00 

 

Mødelokalet på Søndre Skole 
 

 
 
 

 
Deltagere: 

 
Helle Wolder Christiansen, Forældrerep.-SDR. Leif Johannsen: forældrerep.-MF10 
Anne Mette Værum, Forældrerep.-SDR. Thomas Ullits, Forældrerep.-MF10. 

 Heidi Hejlesen, forældre rep.  Lykke Hilfeldt, Forældrerep.-SDR. 
Lilli Lindberg Larsen TR-SDR.  Jens Bech Andersen, Forældrerep.-SDR 

Niels Nygaard Jensen, TR-MF10.  Elevrep. SDR: Vakant 
Ane Nørøxe, Lærerrep., SDR og MF10. Elevrep. MF10: Vakant 

 Torbjørn Fink Ebbesen, Afd.-leder, MF10 Jan Stigaard, Konst. Skoleleder 
 Søren Binow, Forældrerep.   Brian Sørensen, Forældrerep.- MF10  

 

 
 

 

Inviterede:  
 

Afbud: Jens Bech Andersen, Ane Nørøxe, Heidi Hejlesen 
 
Dagordenen omfatter punkterne: 93-102 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 
 

 
 

93. Velkommen (Helle- 5 min.) 
Præsentation af medlemmerne i bestyrelsen grundet nye ansigter i 
bestyrelsen. Intro til dagens program. 

 
94. Godkendelse af referat (Helle- 5 min.) 

Sendt videre til næste møde. 
 

95. Aktiviteter i efteråret, oplæg, (Helle-JST- 15 min.) 

Det har tidligere været på mødet, Kost, Motion, Søvn. 
Søvn: Helle orienterede om tidligere undersøgelse, der viste, at eleverne 

sover mindre end anbefalet. Bestyrelsen går ind for, at der arrangeres et 
foredrag for forældre om søvn og unge. Helle undersøger. 
 

96. Indsatser for den kommende periode, (Helle – 20 min.) 
Følgende temaer blev nævnt som mulige emner i skolebestyrelsen i 2019-20: 

 
- sorgplan revideres (procedure undersøges)  
- mobiltelefon principper (evaluering 7. årgangs forsøg) 

- kåringer ved skoleårets afslutninger 
- kost og motion 

- der er altid åbent for andre emner efter behov 
 

97. Skole-Dagtilbud strukturforslag. (Helle- JST- 10 min.) 
Hvad er der indsendt som svar? 
Jan sender scenarierne og prekvalificeringen ud til de nye 

skolebestyrelsesmedlemmer. 
 

98. Orientering (JST-10 min.)  
a. Regnskab, budget og elevtilgang/afgang antal  
(Hvad er der sket siden sidste møde?) 

Regnskab og budget ser fornuftigt ud. Det er afhængigt af elevtallene  
d. 5. september. Lige nu ser elevtallene gode ud. Syvende klasserne ligger 

og balancerer omkring en klassetildeling eller ej. Pt. 113 elever på 7. årgang. 
Evt. nr. 114 på vej. 112 er skæringspunktet. 
Evt. to nye elever på vej i sproghuset. 

 
 

 
 
 

 
 



 

 

 
 

 
 
 

 
 

b. Personalesituationen 
– lærerne 
Ansættelsessamtale d. 27. august. Fire er indkaldt til samtale. Der har været 

94 ansøgere. PS - skolechef og dagtilbudschef foreslået lagt sammen. 
- nye medlemmer i bestyrelsen. 

Velkommen til de nye medlemmer i bestyrelsen. 
 

99.Ansættelsesudvalg- (JST - 5 min.) 

Tidsplan for samtalerne i morgen. 
Ansættelsessamtale d. 27. august. Fire er indkaldt til samtale. Der har været 

94 ansøgere. PS - skolechef og dagtilbudschef foreslået sammen. 

 

 
100. Deltagelse på forældremøderne i sep. (JST-5 min.) 

d. 2. sep.: 9. årg. – hvem deltager? Lykke, Jens? 
 d. 9. sep.: 8. årg. – hvem deltager? Helle, Anne Mette, Lykke, Thomas 
d.16. sep.: 7. årg. - hvem deltager? Helle 

19.00 – 19.30 
 

101. Dialogmøde (JST-5 min.)  
Den 21. nov. Klokken 19.00-21.00 på Bymarkskolen,  
Hvem deltager? 

Anne Mette, Leif, evt. Thomas, evt. Lykke 
 

102. Eventuelt (Alle) 5. minutter 
Reaktioner fra talentklassen – hvordan opfattes klassen?  

Svar: Skolen har ikke observeret nogen reaktioner. Klassen behandles og 
opfattes som de andre klasser. 
 

 
 

Punkter til kommende møder: 
Dialogmødet 21. nov. 


